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ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΣ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
 

ΠΡΑΚΤΙΚΑ Νο 92 
 ∆ΙΟΙΚΗΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

 
Πρακτικά:       92ο  ∆.Σ.  ΣΥΝ∆ΕΣΜΟΥ ΕΤΑΙΡΙΩΝ ΦΩΤΟΒΟΛΤΑΪΚΩΝ 
Ηµεροµηνία: 02.07.2012 
Τόπος:             Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ. ∆ηµητρίου, Αγ. ∆ηµήτριος 
 
ΠΑΡΟΝΤΑ ΜΕΛΗ  
 

1. ΖΑΧΑΡΙΟΥ ΑΛΕΞΑΝ∆ΡΟΣ  

2. ΣΑΡΡΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ 

3. ΚΑΠΕΛΛΟΣ ΣΩΤΗΡΗΣ 

4. ΧΡΗΣΤΙ∆ΗΣ ΧΑΡΗΣ 

5. ΚΥΡΙΑΚΙ∆ΗΣ ∆ΗΜΗΤΡΗΣ  

6. ΑΝΕΜΟ∆ΟΥΡΑΣ ΓΙΩΡΓΟΣ (µε εξουσιοδότηση στον κ. Ζαχαρίου) 

7. ΣΑΚΚΑΣ ΘΑΝΑΣΗΣ(µε εξουσιοδότηση στον κ. Κυριακίδη) 

 

Παρευρέθησαν  ο κ. Σ. Ψωµάς, ο νοµικός σύµβουλος κ. Ν. Ταβουλάρης και τα µέλη κ. Ν. 
Νικήτας (Advartia), κ. Π. Γκίκας (Diginet), κ. Γ. Καζαντζίδης (Ecosun), κ. ∆έσποινα 
Τσολερίδου (Ecosun), κ. ∆. ∆ηµητρίου (Schott), κ. Χ. Φίλανδρος (Refusol), κ. Σ. 
Αντέλλης (Suntech), κ. Τ. Σιγούρος (Synpower), κ. ∆. Τιτόπουλος (Yingli), κ. ∆. 
Βαρλάµης (Fluitecnik) και η κ. Α. Κεκάτου (Sunlight). 
 
1. Θέµατα ηµερήσιας διάταξης 
 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

1ο Θέµα: Ανάθεση µελέτης για ΟΤΣ, εξέλιξη – εισήγηση Π. Σαρρής 

 
2ο Θέµα: Προτάσεις επικοινωνίας / προβολής του Συνδέσµου  – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 

 
3ο Θέµα: Οργάνωση ηµερίδας ΣΕΦ, κόστος εισόδου – εισήγηση Σ. Καπέλλος 
 

 
Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: ∆ιαβούλευση της ΡΑΕ – εισήγηση Π. Σαρρής 
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2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών – εισήγηση Χ. Χρηστίδης 

 
 2.  Ενηµέρωση για πρόσφατα γεγονότα. 
 
 Ο κ. Ψωµάς ενηµέρωσε σχετικά µε τη νέα ηγεσία στο Υπουργείο ΠΕΚΑ και τις 

προτεραιότητες της µε βάση τις συνθήκες που έχουν διαµορφωθεί στην αγορά. Η 
ενηµέρωση επικέντρωσε στα προβλήµατα ρευστότητας του ΛΑΓΗΕ και στις 
προτάσεις που έχουν διατυπωθεί για την επίλυσή τους, καθώς και σε προτάσεις που 
έχουν κατά καιρούς διατυπωθεί από διάφορους προς το ΥΠΕΚΑ για διόρθωση των 
εγγυηµένων τιµών για τα φωτοβολταϊκά. Ακολούθησε εκτενής συζήτηση για τα 
παραπάνω και για το κατά πόσον οι εξελίξεις αυτές θα µπορούσαν να επηρεάσουν 
αναδροµικά τα υφιστάµενα έργα. 

 
 Ο κ. Ζαχαρίου ενηµέρωσε για τη πρώτη συνεδρίαση της επιτροπής σχήµατος 

εγκαταστατών φωτοβολταϊκών συστηµάτων που έγινε στις 2.7.2012 και  στην οποία 
θα συµµετέχει ο σύνδεσµος. Φαίνεται πως υπάρχει κατ’ αρχήν συµφωνία για κατάταξη 
των εγκαταστατών σε τρεις κατηγορίες: βοηθούς εγκαταστάτες (θα µπορεί να 
συµµετέχει ο καθένας ανεξαρτήτως ειδικότητας), εγκαταστάτες έως 10 kWp (θα 
αφορά µόνο ηλεκτρολόγους) και εγκαταστάτες για έργα άνω των 10 kWp (θα 
πιστοποιούνται ηλεκτρολόγοι για το ηλεκτρολογικό τµήµα του έργου). 

 
 Συζητήθηκαν µε τα παρόντα µέλη θέµατα που αφορούν τη ∆ΕΗ, ΛΑΓΗΕ, ∆Ε∆∆ΗΕ 

και κρίθηκε από όλους ότι τη συγκεκριµένη στιγµή το σοβαρότερο θέµα είναι αυτό του 
ΛΑΓΗΕ. Το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα ότι, θα στείλει σχετικό ∆ελτίο Τύπου, εφόσον 
δεν προκύψει άµεσα η συνάντηση µε τον ΛΑΓΗΕ η οποία έχει ζητηθεί από το  ∆Σ εδώ 
και πολύ καιρό. 

 
3.  Ενηµέρωση της σηµαντικότερης εισερχόµενης και εξερχόµενης αλληλογραφίας. 
 

-  Τα εισερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
 

1. Αρ.Πρ.654/26.06.2012 E-mail/επιστολή από το Σύλλογο Οικιστών Βαρυµπόµπης 
για τη προσφορά ενός πάνελ για τη δυνατότητα ηλεκτροδότησης του σταθµού, θα σταλεί 
σε όλα τα µέλη του Συνδέσµου. 
2.  Αρ.Πρ.655/27.06.2012 Αίτηση εγγραφής ως τακτικό µέλος της εταιρίας 
«Καραµπατζάκης Κωταϊδης ΟΕ». 
3. Αρ.Πρ.656/28.06.2012 Επιστολή από το δικηγορικό γραφείο «Μεταξάς & 
συνεργάτες» µε θέµα «Προτεινόµενες οικονοµικές παράµετροι για τη κωδικοποίηση της 
νοµοθεσίας» το παρόν θα συζητηθεί σε επόµενο ∆Σ αφού παρθούν και άλλες προσφορές. 
4. Αρ.Πρ.657/28.06.2012 Επιστολή / email από Πρεσβεία της Ελλάδος στη Σόφια µε 
θέµα «9η έκθεση για τις ΑΠΕ στη νοτιοανατολική Ευρώπη 29-31/5/2013», εστάλη σε 
όλα τα µέλη προκειµένου να ενηµερωθούν. 
5. Αρ.Πρ.658/28.06.2012 Επιστολή από τον εκπαιδευτικό όµιλο Ξυνή µε θέµα 
«Συνεργασία για πρακτική σπουδαστών του τµήµατος Φ/Β του ΙΕΚ Ξυνή σε εταιρίες του 
κλάδου», εστάλη σε όλα τα µέλη για ενηµέρωση. 
 
- Τα εξερχόµενα έγγραφα και e-mail του ΣΕΦ είναι: 
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1. Αρ. Πρ. 520/13.06.2012 Πρόσκληση σύγκλησης έκτακτης Γενικής Συνέλευσης σε 
όλα τα τακτικά µέλη του ΣΕΦ. 
2. Αρ. Πρ. 521/25.06.2012 Επιστολή συγχαρητήρια στο νέο Υπουργό ΠΕΚΑ, 
ζητώντας του συγχρόνως και άµεση συνάντηση για θέµατα του κλάδου. 
 

 
4. Ενηµέρωση από τον Ταµία της ταµιακής κατάστασης του ΣΕΦ / συνδροµές µελών 

 / διαγραφή µελών για οφειλή συνδροµής. 
 

α. Το ταµείο του ΣΕΦ (στην Alpha Bank) σήµερα 02.07.2012 είναι 105.848,45 
€,  στην Πειραιώς 90.000 € σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά 
και στην Εθνική 90.000€ σε προθεσµιακό λογαριασµό και 5.000 € ανοιχτά. 
΄Ητοι σύνολο ταµείου ΣΕΦ: 295.848, 45 €. 
β. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς τρίτους, που εγκρίνονται οµόφωνα από το ∆Σ  
είναι: 0 € 
γ. Οι οφειλές του ΣΕΦ προς το συµβαλλόµενο  προσωπικό είναι: 0 €  . 
δ. Εισπράξεις από το προηγούµενο ∆.Σ.11.06.12: 8.000 € (4 τακτικά µέλη & 1 
αρωγό).  
ε. Οι ληξιπρόθεσµες οφειλές των τακτικών και αρωγών µελών είναι 24.000.  
στ. Άλλα έσοδα του ΣΕΦ 0 € 
 

 
5. Έναρξη συζήτησης επί των θεµάτων της ηµερήσιας διάταξης 
 

 
Α.  Άµεσα – Επείγοντα θέµατα 

 
∆εν τέθηκαν 

  

Β. Πρόοδος εκκρεµούντων θεµάτων  
 

1ο Θέµα: Ανάθεση µελέτης για ΟΤΣ, εξέλιξη – εισήγηση Π. Σαρρής 
 
Έγινε ενηµέρωση στα µέλη από τον κ. Ψωµά, για την ανάθεση µελέτης  στο 
Εργαστήριο Συστηµάτων Ηλεκτρικής Ενέργειας του Πολυτεχνείου Θεσσαλονίκης 
και συγκεκριµένα στον καθηγητή κ. Μπακιρτζή και τον λέκτορα κ. Μπίσκα, οι 
οποίοι έχουν σηµαντική εµπειρία επί του θέµατος, διαθέτουν τα κατάλληλα µοντέλα 
προσοµοίωσης του ελληνικού συστήµατος ηλεκτρικής ενέργειας και έχουν 
εκπονήσει παρόµοιες µελέτες για λογαριασµό της ΡΑΕ, του ΛΑΓΗΕ κλπ. Η µελέτη 
θα υπολογίσει το πραγµατικό κόστος των φωτοβολταϊκών για τους καταναλωτές, θα 
υπολογίσει τις στρεβλώσεις που αφορούν στην ΟΤΣ, θα προτείνει εναλλακτικές 
προσεγγίσεις για την µετά το 2015 περίοδο και θα υπολογίσει τον συντελεστή 
εγγυηµένης ισχύος των φωτοβολταϊκών στο ελληνικό ηλεκτρικό σύστηµα 
προκειµένου να αποτιµηθούν τα άµεσα και έµµεσα οφέλη των φωτοβολταϊκών. Το 
κόστος µελέτης 15.000€ + ΦΠΑ και θα είναι έτοιµη στο χρόνο που έχουµε ζητήσει 
προκειµένου να παρουσιαστεί στην ηµερίδα του ΣΕΦ το φθινόπωρο. Η σχετική 
σύµβαση ανάθεσης έχει ελεχθεί  από τον Νοµικό Σύµβουλο και είναι έτοιµη για 
υπογραφή από τον πρόεδρο. 
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2ο Θέµα: Προτάσεις επικοινωνίας / προβολής του Συνδέσµου  – εισήγηση Σ. 
Καπέλλος 
 
Το ∆Σ αποφάσισε οµόφωνα, µετά τις προτάσεις που εστάλησαν από την εταιρία 
Foresight, να προχωρήσουν οι ενέργειες προβολής του Συνδέσµου –λαµβάνοντας 
υπόψη και τα 10 χρόνια του ΣΕΦ- και για την πρόταση εκστρατείας ενηµέρωσης και 
κοινωνικής ευθύνης αποφασίσθηκε να την αναλάβει ως project o κ. Σακκάς. Τα 
µέλη, κα Κεκάτου Ακριβή (Sunlight) και κα Τσολερίδου ∆έσποινα (Ecosun) 
εξέφρασαν την επιθυµία να συµµετέχουν ενεργά στο project αυτό και να βοηθήσουν 
όπου χρειαστεί τον κ. Σακκά. 
 
3ο Θέµα: Οργάνωση ηµερίδας ΣΕΦ, κόστος εισόδου – εισήγηση Σ. Καπέλλος 
 
Ο κ. Καπέλλος ενηµέρωσε ότι την Πέµπτη 5.7.2012 θα γίνει συνάντηση µε την 
εταιρία Foresight προκειµένου να καθορισθεί η ηµεροµηνία και να διερευνηθεί ο 
χώρος διεξαγωγής της ηµερίδας. Η ηµεροµηνία που συµφωνήθηκε από το ∆Σ είναι 
9,10/10/12 ή 16, 17/10/2012. Για το θέµα κόστους εισόδου, αποφασίσθηκε ο 
καθορισµός του µετά την οριστικοποίηση των λεπτοµερειών της οργάνωσης.  
Είσοδος χωρίς κόστος θα υπάρχει αυστηρά µόνο για όσους έχουν πρόσκληση και για 
2 άτοµα ανά εταιρία µέλος.  
 

Γ.      Νέα θέµατα 
 

 1ο Θέµα: ∆ιαβούλευση της ΡΑΕ – εισήγηση Π. Σαρρής 
  
 Ο κ. Σαρρής ενηµέρωσε για τη διαβούλευση της ΡΑΕ, η οποία ουσιαστικά αφορά 

τον τρόπο διαχείρισης κοινών έργων σύνδεσης. Πρότεινε να ζητηθεί η κατ’ αναλογία 
επέκταση των ρυθµίσεων και για τις περιπτώσεις που τη διαχείριση των κοινών 
έργων έχει αποκλειστικά ο ∆Ε∆∆ΗΕ. Το ∆Σ αποφάσισε να στείλει σχετική επιστολή 
και τα µέλη δεσµεύτηκαν να στείλουν τυχόν παρατηρήσεις το αργότερο τη Πέµπτη 
5.7.2012 προκειµένου ο κ. Ψωµάς να διαµορφώσει το τελικό κείµενο της επιστολής. 

  

2ο Θέµα: Νέες αιτήσεις εγγραφής µελών – εισήγηση Χ. Χρηστίδης  
 
Ο κ. Χρηστίδης έκανε εισήγηση για το νέο µέλος που έχει αιτηθεί  να εγγραφεί στον 
ΣΕΦ. 
 
Το µέλος το οποίο πήρε θετική γνωµοδότηση οµόφωνα από το ∆Σ είναι η εταιρία:  

1. Καραµπατζάκης Κωταϊδης ΟΕ, τακτικό µέλος 
 

 
Η παραπάνω αίτηση  προωθείται  δια µέσου ηλεκτρονικού ταχυδροµείου µαζί µε το 
παρόν πρακτικό στη ΓΣ, σε όλα τα µέλη της Αστικής Εταιρίας, προς ενηµέρωσή 
τους. 
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6. Προσδιορισµός τόπου και χρόνου της επόµενης συνεδρίασης του ∆.Σ. 
Η επόµενη τακτική συνεδρίαση του ∆.Σ., θα πραγµατοποιηθεί τη ∆ευτέρα 16 Ιουλίου 2012 
και ώρα 18:00 στα γραφεία του συνδέσµου Λ. Βουλιαγµένης 224 & Αγ .∆ηµητρίου, Αγ. 
∆ηµήτριο, στο 2ο όροφο.   
 
 
 
Μη υπάρχοντος άλλου θέµατος λύεται η συνεδρίαση αφού υπογραφεί το παρόν Πρακτικό. 
 

 
ΑΘΗΝΑ,  02.07.2012 

 
 
 

Ο Πρόεδρος  Ζαχαρίου Αλέξανδρος  
 
Ο Αντιπρόεδρος    Σαρρής Παναγιώτης  
 
Ο Γραµµατέας   Καπέλλος Σωτήρης   
 
Ο Ταµίας    Χρηστίδης Χάρης   
 
Ο Αναπληρωτής Γραµµατέας Σακκάς Θανάσης   

(µε εξουσιοδότηση στον κ. ∆. Κυριακίδη) 
 
Ο Αναπληρωτής Ταµίας  Ανεµοδουράς Γιώργος  

        (µε εξουσιοδότηση στον κ. Α. Ζαχαρίου) 
 

Μέλος     Κυριακίδης ∆ηµήτρης 
       


